
Dagsorden 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 20. august 2018 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 1 – 2018/19  

Tilstede 

Forældre: Annette Nordahl Lund, Lisbeth Gladow, Rikke 

Duevang Brandt, Rikke Villesen, Kirsten Borchsenius 

Medarbejdere: Eva Andersen, Susanne Mott 

Ledelse: Rikke Aagaard 

  Elevråd:  

 

Afbud 
Ledelse: Søren Fini Christensen 

Elevråd:  

Forældre: Lasse Odgaard, Kevin Larsen, Martin Vilmann  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 
Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Skoleåretsstart 

Ledelsen orienter om starten på det nye 

skoleår. 

 

Punkt til orientering 
 

Generelt har det været en god 

skolestart.  

Nyt tiltag for 0-klasserne 

En del indskrivninger af nye børn 

Der har været afholdt kurser for både 

lærere og pædagoger. Et kursus i 

konflikthåndtering, 21 skills  og 

Førstehjælp - indtryk af at alle har 

været rigtig glade for det og har 

kunnet bruge det. 

 

3. Budget 2019 

Køge Kommune udsender høringsmateriale 

omkring budget 2019 den 17. august. 

Generelt vil besparelserne betyde en 

mærkbar forringelse af det tilbud vi kan 

levere, og som børnene vil opleve. 



Ledelsen vil fremlægge materialet og 

bestyrelsen bedes drøfte om der skal 

skrives et høringssvar. 

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Besparelser på SFO/Klub vil have stor 

betydning for de børn som ikke har noget og 

komme hjem til.   

Modtageklasserne kortes ned, det vil betyde 

en stor opgave når man skal modtage elever 

fra disse klasser, da eleverne ikke vil have 

samme mulighed for at følge undervisningen 

i en almen klasse. 

En reduktion på tosprogsundervisning vil 

ramme elever, som har det svært i forvejen 

og muligheden for at løfte ikke etnisk danske 

børn vil blive meget vanskelig. 

På nuværende tidspunkt er det ikke 

muligt at få vikarbudgettet til at slå 

til, det vil blive markant værre, hvis 

det bliver beskåret yderligere. 

At øge lærernes undervisningstimetal 

vil være et stort tilbageskridt, og gøre 

rekruttering og fastholdelse vanskelig. 

Besparelsen på de forebyggende 

rådgivere vil få store konsekvenser, i 

det nuværende setup er de 

forebyggende rådgivere et stort aktiv 

og gør en kæmpe indsats for at hjælpe 

familier/børn som har det svært.  

 

4. Dimmision 

Evaluering af Dimmissionen 

 

Punkt til drøftelse 

 

Følge op på foto - skulle alle ikke få 

link til download så de også fik 

stemningsbilleder? 

Kunne det tænkes at eleverne ventede 

udenfor og så først blev ført ind når 

alle forældrene sad ned. 

Huske at promovere flidspræmien til 

sidste skoledag, evt. artikel  i avisen - 

på facebook/twitter 

 

5. Økonomi 

Ledelsen orienterer omkring den 

økonomiske status 

 

Punkt til orientering 
 

Udsat til næste møde 

6. Samarbejde med kontaktforældre Hvordan rekrutterer vi, hvordan 

italesætter vi arbejdet.  



En generel drøftelse af samarbejde med 

kontaktforældrene og definering af 

opgaverne. De tidligere versioner at 

kontaktforældrebrochuren er 

vedhæftet.  

 

Punkt til drøftelse 
 

På næste møde bedes alle komme med 

deres forslag til ændrede 

formuleringer/afsnit. 

 

Princip for skolehjem samarbejdet skal 

op på bestyrelsesmødet i november, 

efterfølgende skal punktet drøftes 

med lærerne. 

 

7. Kursus for nye/gamle 

bestyrelsesmedlemmer 

Kort drøftelse af det kommende møde 

den 27/8 

 

Punkt til drøftelse 
 

Annette, Rikke D, Lotte og Lasse 

deltager. 

8. Møderække skoleåret 18/19 
Gennemgang af møderækken for 

skoleåret 18/19. Bilag vedhæftet 

 

Punkt til drøftelse 

 

Mødet den 2/10 er forkert i på 

Skoleintra, ellers passer datoerne fint.  

9. Kommende forældremøder 
 
8a+8b Mandag den 27/8 kl. 17-18 
1+1b Mandag den 3/9 kl. 17-18.30 
3a+3b+3c Mandag den 17/9 kl. 17-19 

4a+4b Mandag den 17/9 kl. 17-18.30 
5a Mandag den 24/9 kl 17-18 
 

Punkt til drøftelse 
 

27/8  Måske Lasse ? 

17/9  3. årgang Lotte Sanchez og 

Annette 

17/9  4. årgang Kevin og Martin ? 

3/9  1A og 1/b Rikke Willesen 

24/9 5A Mangler en repræsentant 

 

10. Nyt fra: 

-formanden 

 

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

   

 

Formanden: 

Intet nyt 

 

Medarbejderne: 

Kim Heller er valgt som ny AMR 

 

Ledelsen: 

Der er etableret et nyt tilbud til børn 

som har behov i frikvartererne, 

tiltaget skal evalueres løbende. 

Elevrådet starter op i uge 35 

Der er ansøgningsfrist på stillingerne 

onsdag og samtaler i uge 35 



 

11. Evt. 

 

Hvad er vigtigt at have med på 

dagsorden når skoleudvalget kommer 

på besøg: 

Formandskabet taler om hvilke punkter 

der er gode at have på dagsorden når 

skoleudvalget kommer til møde. - og 

sender ud 

Elevrådet er klædt på til at kunne ytre 

sig også om sparekataloget. 

 

12. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning efter mødet. 

 

 
 Lasse Odgaard, Kevin Larsen, Martin Vilman, Lisbeth 

Gladov, Søren Brunn, Britta Iversen, Lotte Sanchez, 

Annette Nordahl Lund  

 


